
شهردار رشت در چهل و هشتمین جلسه صحن علنی شورا خبر داد: 

انعقاد قرارداد مطالعات تراموا
رشت-مهناز نوبری: دکتر مسعود نصرتی، شهردار رشت در 
گزارشی  و  حاضر شد  شورا  علنی  و هشتمین جلسه صحن  چهل 
از اقدامات اخیر شهرداری ارائه داد. شهردار رشت در صحن شورا 
گفت: برای تصفیه خانه شیرابه سراوان در دو روز گذشته دو جلسه 
بررسی  را  و دیوان محاسبات موضوع  برگزار کردیم  فرمانداری  در 
تا  ادامه کار شرکت طرف قرارداد بود  بر  کرد و در نهایت تصمیم 
کار را تحویل دهد و یک ماه بر اساس قرارداد آزمایشی کار کند و 
بعد از تاییدیه محیط زیست با پیمانکار مربوط تسویه حساب گردد. 
دکتر نصرتی افزود: پرونده ای در دیوان محاسبات تشکیل شده و 
اگر بعد از آزمایش مشکل نداشت، به دیوان محاسبات گزارش شود 
تا دوستانی که صورتجلسه را امضا کرده اند، دچار مشکل نشوند.
استانی است  یا  پروژه داریم که منابع آن ملی  ادامه داد: ۲۵  وی 
و تا پایان ۳۱ تیر قرارداد آن نهایی می شود. هر ۲۵ پروژه اعتبار 
منابع دولتی را برای اجرا جذب خواهد کرد.مشاور آن منعقد شده 
ابراز کرد: در مورد قرارداد پروژه های عمرانی  است.شهردار رشت 
نیز ملاک بودجه سال جاری است که ۱۲ پروژه را باید اجرا کنیم. 
این پروژه ها بررسی و توضیح داده شده است. تقاطع غیر همسطح 
مصلی را در بودجه داریم و چندین جلسه برای اجرایی کردن آن 
برگزار کردیم.دکتر نصرتی در مورد مشکلات مالکیت تالاب عینک 
اختلاف  رفع  برای  داشتیم  عینک  تالاب  برای  جلسه  گفت:  هم 
مالکیت با نمایندگان و شرکت آب منطقه ای و یک مالک خصوصی 
بصورت  قرار شد،  مالکیت  های  بحث  از  فارغ  و  برگزار شد  جلسه 
در  جزییات  توافق،  از  بعد  گیرد.  صورت  کار  توافقی  و  ای  اجاره 
جلسات مشترک بررسی می گردد.دکتر نصرتی در مورد جشنواره 
انتخاب  پروژه  مدیر  گفت:  هم  خیابانی  موسیقی  و  خیابانی  تئاتر 
هنری  برنامه  فرهنگی  راه  پیاده  در  شب  هر  است  قرار  و  کردیم 
داشته باشیم و هفتگی تسویه حساب ها با تایید سازمان فرهنگی 
با هنرمندان صورت می گیرد و چهارشنبه شب افتتاح نخست آن 
صورت خواهد گرفت.دکتر نصرتی همچنین در مورد پرسش یکی 
از اعضای شورا گفت: مدیران شهرداری اجراییات پلیس ساختمان 
و... که دچار مشکلات قضایی می شوند، هیچگونه ضمانت ملکی 
ندارند. تقاضا دارم طی یک لایحه تعدادی از املاک شهرداری به 
آذرماه شهر  تعیین شود.وی در مورد کلیات اجلاس  وثیقه  عنوان 
های خلاق خوراک هم گفت: کلیات تصویب شده و برای بررسی 
جزییات نیازمند بررسی و تایید اعضای شورا هستیم تا ریز هزینه 
ها را مشخص نماییم تقاضا دارم، نمایندگانی از طرف شورا مشخص 

شود تا جزییات را به اتفاق عضو شورا بررسی نماییم.

مدیرعامل آبفا کردستان عنوان کرد: 

تولید ۲ هزار لیتر آب در ثانیه در شهر سنندج
کردستان  استان  شهری  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
شرکت  این  با  مرتبط  مسائل  از  برخی  خصوص  در  توضیحاتی 
و  ها  قنات  در خصوص  محمدی  محمدحسین  مهندس  داد.  ارائه 
کاریزهای موجود در سطح شهرهای استان گفت: در کردستان و 
بویژه سنندج این ظرفیت وجود دارد، اما برنامه تأمین آب سنندج 
از ۴ دهه قبل به این سو به شکلی بوده که از محل سد قشلاق آب 
شهر تأمین شده است، به گونه ای که آبفا هم اکنون در سنندج 
با کیفیت مناسب  ( آب  لیتر  ثانیه)۲ هزار  روزانه ۲ مترمکعب در 
نیز  قناتها حتی در ۴ دهه قبل  افزود: ظرفیت  تولید می کند.وی 
به آن اندازه نبوده که برای تأمین آب شرب شهر سنندج روی آن 
برنامه ریزی شود، اما می توان از این پتانسیل برای مصارف صنعتی 
و فضای سبز و کارواش ها و .. استفاده کرد و شهرداری نیز برنامه ها 
و مطالعاتی در این زمینه دارد.مهندس محمدی در خصوص تعرفه 
های قبوض آب بهاء نیز گفت: این تعرفه ها در هر دو بخش آب و 
فاضلاب مشخص است. میانگین قبوض پرداختی مشترکان در شهر 
سنندج کمتر از ۱۲ هزار تومان است که اگر مسئله مصرف مدیریت 

شود، هزینه های مشترکان هم کاهش می یابد.
مهندس  محمدی خاطرنشان کرد: بر اساس دستورالعملی که 
امسال ابلاغ شده است و به دلیل جلوگیری از تعداد موارد مندرج 
آب  توسعه  افزوده،  )ارزش  مانند  قانونی  تکالیف  همه  قبوض،  در 
روستایی( در آیتم )تبصره های قانونی( تجمیع می شود و از این به 
بعد در قبوض صادره از سوی شرکت آبفا کردستان نیز این موارد 
اعمال خواهد شد.وی در ادامه اظهار کرد: اگرچه کمتر از ۱۰ درصد 
پتانسیل آبی استان در بخش خانگی مصرف می شود، اما شهروندان 
باید دقت کنند آب شرب سالم و بهداشتی با هزینه ای بالا تولید 
و در اختیار مشترکان قرار می گیرد و لذا باید در مصرف مدیریت 

کنند تا هزینه زیادی به آنها تحمیل نشود.
مهندس محمدی در پایان پیرامون برخی قطعی های برق که 
اخیرا در نایسر سنندج روی داده است، گفت: قطعی های اخیر برق 
موجب قطع برق تأسیسات پمپاژ شرکت آبفا و در نتیجه قطع آب 

شد که نایسر هم از این قضیه مستثنی نبود.

کشاورزان گلستانی با خرید 1165 دستگاه 
تراکتور تولید داخل رتبه اول کشور را به 

خود اختصاص دادند
کشاورزان گلستانی در سال ۱۳96 همچنان پیشتاز در کشوربا 
خرید ۱۱6۵ دستگاه تراکتور اعم از باغی - زراعی با توانهای مختلف 
۳-۴ و 6 سیلندر )تک و جفت( از تولیدات داخل رتبه نخست را در 
فاروقی رییس  کشور به خود اختصاص دادند.مهندس عید محمد 
این  اعلام  با  گلستان  استان  کشاورزی  مکانیزه  های  فناوری  اداره 
مطلب افزود: کشاورزان گلستانی در سال گذشته نیز با خرید ۱۵۰۱ 
دستگاه رتبه اول را از آن این استان کرده بودند.وی اضافه کرد: یکی 
از مهم ترین رویکردها جهت بالابردن بهره وری تولید محصولات 
از  استفاده  تولید  در  پایداری  و  آبزیان  و  طیور  دام،  باغی،  زراعی، 
مکانیزاسیون مناسب کشاورزی و بهبود و توسعه آن است که طی 
باشد مکانیزاسیون  پیشتاز در کشور می  استان  این  اخیر  سالهای 
علاوه بر افزایش و پایداری تولید باعث کاهش هزینه ها و تسریع و 
تسهیل در امور شده و به لحاظ کمی و کیفی نیز بهبود تولیدات را 
به همراه داشته و همچنین در جهت تامین اشتغال نیز نقش مهمی 
را داراست.ایشان در ادامه گفت: شهرستانهای گرگان- گنبد و کلاله 
سه شهرستان پیشتاز در جذب اعتبارات توسعه مکانیزاسیون بوده 
اند.دبیر ستاد فنی سازمان جهاد کشاورزی از بهره برداران همکاران 
بانک  مدیریت  و  ستاد  و  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریتهای 
کشاورزی که در جذب اعتبارات تلاش وافر داشته اند قدردانی کرد.

سه روستای شهرستان مراوتپه در آستانه  بهره 
مند شدن ازنعمت آب شرب

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب روستایی استان گلستان دربازدید 
از پروژه های آیرسانی روستایی شهرستان مراوه تپه از بهره مند شدن 
۳روستای این شهرستان برای اولین بار در آینده نزدیک خبر داد. به 
گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب روستایی استان گلستان 
مهندس شکیبافر رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل این شرکت در بازدید 
از پروژه آبرسانی به روستاهای آق امام ، آلتی آقاچ کوچک و آلتی آقاچ 
بزرگ گفت : این سه روستا فاقد آب شرب سالم و بهداشتی بوده که 
این شرکت در راستای محرومیت زدایی و توزیع عادلانه آب شرب بین 
روستائیان اقدام به احداث ۳ باب ایستگاه پمپاژ ، ۵ باب مخزن ذخیره به 
حجم ۱۰۰۰ مترمکعب ، ۱۰9۰۰ متر شبکه توزیع در روستای آق امام ، 
اجرای 7۱۳۳ متر شبکه توزیع در روستای آلتی آقاچ و اجرای ۱۳6۰۰ 
متر خط انتقال آب نموده است که تاکنون 9۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
داشته است.وی اقزود جهت اجرای  فعالیت های انجام شده فوق بالغ 
بر ۴8 میلیارد ریال اعتبار هزینه شده است.وی در پایان گفت : با اتمام 
این عملیات روستاهای فوق با 676 خانوار و جمعیت بالغ بر ۲۴76 نفر 
برای اولین بار از نعمت آب شرب سالم و بهداشتی بهره مند می شوند

و  آب  شرکت  مدیرعامل  زرگانیان:  اهواز-لیلا 
فاضلاب خوزستان گفت: حداقل ۵۰ درصد از آب با کیفیت 
طرح غدیر به دلیل فرسودگی شبکه های توزیع آب در درون 
آن  کیفیت  و  می رود  هدر  به  خرمشهر  و  آبادان  شهرهای 

کاهش پیدا می کند.
منطقه  مدیران  با  جلسه ای  در  پور  حقیقی  صادق 
آزاد اروند اظهار کرد: مشکلی که در بحث آب وجود دارد 
منتقل  ورودی شهرها  تا  را  کیفیت  با  آب  ما  که  است  آن 
فرسودگی  و  بالا  هدررفت  دلیل  به  متاسفانه  اما  می کنیم 

شبکه شاهد افت کیفیت آن هستیم. 
وی افزود: در طرح غدیر برای انتقال هر متر مکعب آب ۲ هزار و 7۰۰ تومان هزینه کرده ایم تا آب به ورودی 
شهرهای آبادان و خرمشهر برسد اما حداقل ۵۰ درصد از این آب با کیفیت به دلیل فرسودگی شبکه های توزیع آب در 

درون شهرها به هدر می رود و کیفیت آن کاهش پیدا می کند.
از  اینکه نشتی که در تاسیسات فرسوده شبکه توزیع وجود دارد، باعث خرابی برخی دیگر  با بیان  حقیقی پور 
تاسیسات زیر ساختی شهر می شود، تصریح کرد: آبادان به همراه اروندکنار و چوئبده مجموعا حدود یک هزار کیلومتر 
شبکه توزیع و خرمشهر نیز حدود 7۰۰ کیلومتر شبکه توزیع دارد. که از یک هزار کیلومتر شبکه توزیع آب در آبادان 
حدود 7۰۰ کیلومتر از آن فرسوده است که در طی سال های گذشته حدود ۲8۰ کیلومتر از آن اصلاح و بازسازی شده 
است.رئیس هیئت مدیره شرکت آبفا خوزستان، با بیان اینکه در سال گذشته در خرمشهر حدود ۳۰ کیلومتر از شبکه 
فرسوده اصلاح شده است، ادامه داد: در این زمینه در حدود ۲۵ سال گذشته حدود ۱۵۰ کیلومتر نیز از شبکه خرمشهر 
اصلاح شده است.وی با اشاره به انعقاد تفاهمنامه ای با منطقه آزاد اروند در خصوص اصلاح شبکه های آب و فاضلاب 
شهرهای آبادان و خرمشهر گفت: مبلغ این تفاهمنامه برای آبادان ۴۵ میلیارد تومان و خرمشهر ۳۵ میلیارد تومان بود. 
در این زمینه معادل کاری که ما برای اصلاح شبکه های آب و فاضلاب این دو شهر انجام دادیم، توسط منطقه آزاد 

اروند کار انجام شد.

گفت:  قم  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
تأمین سوخت یورو ۴ یکی از خواسته های اصلی شهرداری 

قم از شرکت نفت است.
به گزارش روابط عمومی شهردای قم، عباس ذاکریان 
در  عمومی  حمل ونقل  وسایل  آلودگی  نقش  به  اشاره  با 
گسترش ابتلا به آسم در بین شهروندان، اظهار کرد: افزایش 
شیوع آسم در شهر قم در درجه نخست ناشی از افزایش ریز 
گردها و ذرات معلق در هواست، چراکه آلودگی آلاینده های 
ناشی از فعالیت خودروهای موتوری بخشی از ریز گردهای 
موجود در هواست و بخش قابل توجهی از ریز گردها ناشی 

از گردوغبارهایی بوده که منشأ داخلی دارد.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری قم با تاکید بر اینکه در مسئله آلودگی هوا باید تمام دستگاه های استانی با 
یکدیگر تعامل داشته باشند، تصریح کرد: شهرداری به تنهایی نمی تواند بار پاکی هوای شهر را به دوش بکشد، متأسفانه 
گازوئیل یورو ۴ هنوز در شهر قم تولید نمی شود و تمام سوخت مصرفی ۵۰ دستگاه اتوبوس جدیدی که باکیفیت یورو 

۴ وارد ناوگان حمل ونقل عمومی قم شده از شهر اراک تأمین می شود.
ذاکریان با تاکید بر اینکه شرکت نفت باید در تأمین گازوئیل یورو ۴ اتوبوس های نوین ناوگان حمل ونقل عمومی 
شهر قم همکاری لازم را داشته باشد، بیان کرد: درصورتی که این اتفاق نیفتد سازمان اتوبوسرانی قم مجبور است تا از 
سوخت های موجود استفاده کند که سبب اشکال در سیستم موتوری و کارکردی اتوبوس ها و ادامه روند آلایندگی ها 

می شود.
وی خاطرنشان کرد: تأمین سوخت یورو ۴ یکی از خواسته های اصلی شهرداری قم از شرکت نفت است.

اجتماعی،  ایفای مسئولیت  در  اهتمام  پاسداشت  به  ساری-دهقان: 
دفاع از هویت ملی و مفاخر ایران، حمایت از فرهنگ و هنر ایران و همچنین 
کالای ایرانی، جایزه ملی مسئولیت اجتماعی )CSR( به شرکت گاز استان 

مازندران تعلق گرفت.
بنابر این گزارش، تندیس و اعتبارنامه جایزه ملی مسئولیت اجتماعی 
به جهت اهتمام در ایفای نقش مسئولیت اجتماعی، دفاع از میراث فرهنگی 
ناملموس کشور و حمایت از فرهنگ و هنر ایران از سوی سازمان میراث 

فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری به شرکت گاز مازندران اهدا شد.
میرعماد  نستعلیق  مکتب  ملی  ثبت  از  رونمایی  آیین  نخستین  در 
رییس  و  رییس جمهور  معاون  مونسان،  علی اصغر  حضور  با  که  الحسنی 
پارسا،  کیا  ایران،  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  سازمان 
معاون  طالبیان،  محمدحسن  سعدآباد،  تاریخی  فرهنگی  مجموعه  مدیر 
مستکین،  عبدالمهدی  ایران،  گردشگری  و  صنایع دستی  فرهنگی،  میراث 
ثبت  دفتر  مدیرکل  ایران،  یونسکو-  ملی  کمیسیون  فرهنگ  بخش  مدیر 
بانک ها،  از مدیران  احیا میراث معنوی و طبیعی و جمعی  آثار و حفظ و 
شرکت های بیمه و سایر سازمان های بزرگ صنعتی و تجاری در مجموعه 
تاریخی فرهنگی سعدآباد برگزار شد، از شرکت گاز استان مازندران به جهت حمایت از کالای ایرانی و دفاع از هویت 
ملی تجلیل شد.در ادامه این مراسم ریاست سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری ایران با اهدای گواهینامه 
جایزه ملی مسئولیت اجتماعی از اقدامات ارزنده مجموعه شرکت گاز مازندران به عنوان برند حامی فرهنگ و هنر ایران 

و در راستای حفظ هویت ملی و معرفی ظرفیت های غنی فرهنگی و تمدنی ایران زمین، تقدیر شد.
در پایان این گردهمایی، همچنین به جهت مشارکت فعال در آیین رونمایی از ثبت ملی مکتب نستعلیق میرعماد، 
لوگوی شرکت گاز استان مازندران به پاسِ حمایت از فرهنگ و هنر ایران روی لوح و کتیبه جهانی میرعماد ثبت و در 

موزه سعدآباد به عنوان یک سند ملی و تاریخی قرار گرفت.

مدیر کل تامین اجتماعی استان مرکزی، گفت : اداره 
کل تامین اجتماعی استان مرکزی با پوشش 66 درصدی 
هزار   9۳۰ از  بیش  به  اکنون  هم  مرکزی  استان  جمعیت 
ارایه  را  بیمه و درمان خود  از جمعیت استان خدمات  نفر 
می کند.بیدهندی افزود: 88 هزار نفر مستمری بگیر اصلی 
و ۳۰۰ هزار نفر بیمه شده اصلی، با گردش مالی و پرداخت 
ماهانه ۱۳۰ میلیارد تومان حقوق به مستمری بگیران، در 
شعبه   ۲ و  کارگزاری   ۴ مرکزی،  استان  شعبه   ۱6 سطح 
اقماری و ۵ کارگزاری در شرف راه اندازی خدمات خود را از 

این سازمان در استان مرکزی دریافت می کند.
مدیرکل تامین اجتماعی استان مرکزی : اتمام طرح پایلوت توسعه پرونده الکترونیک بیمه شدگان و مستمری 
بگیران در شعب تیپ ۳ و ۴ و ۵ استان مرکزی با هدف توسعه خدمات الکترونیک  و حرکت به سوی سازما ن تمام 
کارکنان  ماهانه  بیمه  لیست حق  درصدی   دریافت 9۴  الکترونیک،  دولت  نهضت  راستای  در  و حرکت   الکترونیک 
ازاد و اختیاری، رانندگان، کارگران ساختمانی و  کارگاه ها و 7۵ درصدی فیش های حق بیمه، بیمه شدگان مشاغل 
بافندگان قالی و حذف دفترچه درمان در مراکز ملکی سازمان تامین اجتماعی از مهمترین اقدامات  ارایه خدمت در 
با اشاره به اینکه هم اکنون در استان مرکزی افزون بر 8۰۰ میلیارد تومان  بسترهای الکترونیک است.وی در پایان 
بدهی معوق از واحدهای تولیدی و صنعتی به این سازمان وجود دارد، گفت: استراتژی سازمان تامین اجتماعی تعامل و 
همراهی با کارفرمایان به عنوان مهمترین شریک اجتماعی است و در این راستا اجرای طرح بخشودگی جرایم بیمه ای 
و تقسیط بلندمدت بدهی های آنان از مهمترین اقدامات سازمان تامین اجتماعی در همکاری با کارفرمایان و پذیرش 

مسئولیت اجتماعی  تا زمان خروج از بحران های مالی خواهد بود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان عنوان کرد:

هدررفت 50 درصدی و افت کیفیت آب غدیر در آبادان 
و خرمشهر به دلیل فرسودگی شبکه 

معاون شهردار قم: تأمین سوخت یورو 4 یکی از 
خواسته های اصلی شهرداری قم از شرکت نفت است

به پاسداشت اهتمام دردفاع از هویت ملی و مفاخر ایران؛

شرکت گاز مازندران موفق به دریافت جایزه ملی 
مسئولیت اجتماعی شد

 موفقیت تامین اجتماعی استان مرکزی 
به کمک تعامل باکارفرمابیان

اداره  اهواز-لیلا زرگانیان: مسئولین و روسای واحدهای زیر مجموعه 
به  عمومی  روابط  با  گفتگو  در  ایران  حفاری  ملی  شرکت  کارکنان  خدمات 

تشریح عملکرد و فعالیتهای واحدهای خود پرداختند.
تشریح  در  کارکنان  اسناد خدمات  و  مسافرت  امور  رئیس  زیدانی  رضا   
واحد خود گفت: این واحد از سه بخش امور مسافرت و خدمات پروازی اهواز، 
مسافرت  امور  قراردادهای  و  اسناد  و  تهران  پروازی  و خدمات  مسافرت  امور 

تشکیل شده است .  
وی با اشاره به اینکه این واحد ارایه خدمات مسافرتی و اسکان مهمانان، 
ماموران و بیماران شرکتی را برعهده دارد، افزود: در سال 96  در این زمینه در 
مجموع ۱۵ هزار نفر جابجایی داشتیم و با حدود ۵۲۰ پرواز چارتر نیز نسبت 

به اعزام کارکنان اقماری به مناطق عملیاتی و برگشت آنان اقدام گردید . 
اسکان مسافران  برای  اظهار کرد: در مدت پیش گفته  ادامه  زیدانی در 
پروازی در هتل های طرف قرارداد پنج هزار و ۱۱۰ اتاق روز تخصیص یافت و 

این در حالی است که با چند رستوران در اهواز نیز قرارداد داریم .
چارتری  خدمات  گفت:  کارکنان  خدمات  اسناد  و  مسافرت  امور  رئیس 
از طریق شرکت هواپیمایی کارون صورت می پذیرد و براساس تفاهمنامه از 
خدمات دهی چند دفتر مسافرتی در اهواز و تهران استفاده به عمل می آید . 
اینکه عملکرد  با توضیح  اجتماعی   سید حسن حسینی رئیس خدمات 
ارایه فعالیت های  برنامه های فرهنگی هنری و  این واحد در راستای ترویج 
اجتماعی در خدمت کارکنان و خانواده های آنان  است، افزود: در بحث رفاهی 
برنامه ریزی سفرهای سیاحتی، استفاده از مجموعه محمود آباد با هماهنگی و 

دریافت سهمیه از شرکت ملی نفت ایران تعریف شده است . 
های  اردوگاه  موقعیت  در  فرهنگی  مراسم  برگزاری  کرد:  اظهار  حسینی 
حفاری در مناطق عملیاتی نیر از وظایف این بخش است که هم اکنون از سوی 

روابط عمومی و پایگاه بسیج مقاومت شرکت پوشش داده می شود .
از  شماری  اینکه  به  توجه  با  گفت:  شرکت  اجتماعی  خدمات  رئیس   
کارکنان شرکت خاصه اقماری در شهرهای مختلف از جمله اصفهان، شیراز و 
تهران و همچنین ماهشهر، آبادان، اراک،  مشهد و ، کرمانشاه ساکن هستند با 

هماهنگی با بخش های خدمات رفاهی و باشگاه های طرف قرار داد، خانواده 
به نحوی تحت پوشش خدمات رفاهی و اجتماعی می  نیز  این عزیزان  های 

باشند . 
حسینی ایجاد کانال اطلاع رسانی برای ارتباط با خانواده ها را یادآور و 
بینی شده در سال جاری پخش مسابقات  برنامه های پیش  از جمله  افزود: 
ایجاد فضای  بود که در  جهت  تالار  فوتبال جام جهانی ۲۰۱8 در سینمای 
مفرح و شاد برای خانواده ها صورت گرفت و با استقبال خوبی مواجه گردید . 
اشاره  با  کارکنان  خدمات  مهمانسراهای  امور  رئیس  کرمی  داریوش 
مهمانسرا  سه  گفت:  دارد  وجود  مهمانسرا  شش  اهواز  کلانشهر  در  اینکه  به 
اختصاصی مهمانان برون سازمانی شرکت است، دو  مهمانسرا برای متخصصان 
و کارکنان شاغل در طرح نواحی و یک مهمانسرا مختص امور ورزش و برای 

اسکان تیم های ورزشی می باشد . . 
کرمی در این زمینه اظهار کرد: بازسازی مهمانسرای طرح نواحی  با هدف 
ایجاد رفاه بیشتر برای کارکنان اقماری اجرا می شود و تجهیز اتاق ها،  تقویت 
نفر  یکصد  ظرفیت  با  که  پذیرایی  سالن  ظرفیت  افزایش  سرمایشی،  سیستم 
در زمان حاضر، روزانه پذیرایی از حدود ۴۰۰ نفر کارکنان اعزامی به مناطق 
عملیاتی را عهده دار است از جمله برنامه های در دست اجرای این واحد است.

زیبا  داد: فضا سازی،   ادامه  امور مهمانسراهای خدمات کارکنان  رئیس 
سازی محیط ، ایجاد فضای سبز ،  امکانات ورزشی و ... از جمله  کارهایی است 
که در چارچوب بازسازی این مهمانسرا که به صورت ۲۴ ساعته خدمات ارایه 

می دهد اجرا و بخشی از آن انجام شده است . 
 آرش مهمدی سرپرست مجموعه فرهنگی رفاهی شماره یک شرکت با 
بیان اینکه تالار اجتماعات این مجموعه علاوه بر میزبانی همایش ها و مراسم 
هایی که از سوی شرکت به مناسبت های مختلف برگزار می شود، گفت: با 
نظر مدیریت ارشد شرکت این تالار برای برپایی همایش ها در اختیار سایر 

دستگاه ها نیز قرار می گیرد . 
سرپرست مجموعه فرهنگی رفاهی شماره یک شرکت  با اشاره به اینکه 
سالن غذا خوری تالار اجتماعات نیز پس از بازسازی کامل در اواسط بهمن 
ماه آغاز بکار مجدد کرد، گفت: ظرفیت این سالن پس از بازسازی از ۱۵۰  به 
۳۰۰ نفر افزایش و  کلیه تجهیزات و امکانات آن روز آمد گردیده و خدمات 
دهی آن مختص کارکنان و خانواده های آنان و ادارات مختلف شرکت است .

علیرضا بهادر رئیس امور منازل،  شهرک های سازمانی شرکت را شامل 
شهرک قائم، یکصد واحدی و  ۲۱6 واحدی برشمرد و گفت: تعداد واحد های 
مسکونی آپارتمانی ملکی و استیجاری نیز در سطح شهر است که سر جمع 

تعداد واحدهای مسکونی شرکت را به حدود یک هزار واحد می رساند . 
برای ساخت  اهداف شرکت  طرحی  راستای  در  منازل  امور  افزود:  وی 
برنامه آتی آن بهسازی و  و ساز یا خرید واحد های مسکونی جدید ندارد و 

نگهداشت واحدهای موجود است . 
بهادر اظهار کرد: واگذاری منازل سازمانی از طریق کمیته ای تحت عنوان 
کمیته مسکن که به صورت دوره ای تشکیل جلسه می دهد صورت می پذیرد 
و در این کمیته نمایندگان مدیریت ها و بخش های مختلف شرکت حضور 

دارند .
 رئیس امور منازل گفت: این واگذاری ها بر اساس امتیاز بندی و واجد 
شرایط بودن با تمرکز روی سمت  های سازمانی  و کلیدی با اولویت بخش 

عملیات در اختیار کارکنان قرار می گیرد .

اروند گفت: یکهزار و 7۱۵  آزاد  اقتصادی و کسب و کار منطقه  معاون 
و  آبادان  در  اروند  آزاد  منطقه  تولیدی  واحدهای  به  تسهیلات  ریال  میلیارد 

خرمشهر، از محل منابع داخلی سازمان و منابع ملی اختصاص یافت.
سیدعلی موسوی افزود: این منطقه آزاد در راستای حمایت مالی، اعتباری 
از صنایع با هدف تقویت تولید داخلی، تسهیلات در قالب کمک فنی و اعتباری 
به مبلغ 6۳۰ میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال از محل منابع داخلی سازمان و 976 

میلیارد و 7۱8 میلیون ریال از محل منابع ملی اختصاص داده شده است.
وی گفت: هم اکنون ۱۱7 شرکت برای دریافت تسهیلات به بانک های 
عامل معرفی شده اند که از این تعداد ۴۵ واحد در شرف گرفتن وام هستند.

موسوی ادامه داد: در شرایط پیشرو و اعمال دور جدید تحریم ها مناطق 
آزاد کشور با تکیه بر ظرفیت حاصل از قوانین و مقررات حاکم بر آن می توانند 
به عنوان دروازه و منفذی برای فعالیت اقتصادی و تجارت کشور دیده شوند. 
آزاد  واقع در محدوده صنعتی منطقه  افزود: مجموعه شرکت های  وی 
اروند به واسطه تجربه و تعهد نیروی انسانی و مدیریت کارآمد آنها می توانند 

در کنار بسترسازی صورت گرفته با سرمایه گذاران داخلی و خارجی با روش 
و صنعتی  تجاری  موسوم  های  روش  دیگر  و  معکوس  مهندسی  هایی چون 
قدم های بلند و مثبتی در جهت ارتقای کیفیت و رقابتی کردن محصولات 

خود بردارند.
موسوی گفت: تولیدات منطقه آزاد اروند در ۱۱ صنعت از جمله صنایع 
و  دریایی  نساجی،  غذایی،  شیمیایی،  و  پلیمری  پالایشگاهی،  پتروشیمی،  و 
بهداشتی  و  دارویی،  قوی  فشار  برق  نیروگاه  الکترونیک،  و  برق  فراساحلی، 

فلزی است.
وی صادرات کالای تولیدی از منطقه آزاد اروند را ۱7۱ میلیون دلار بیان 
کرد و گفت: صادرات در بخش غذایی، نیروگاه برق فشار قوی و پتروشیمی و 

پالایشگاهی به کشورهای همسایه و اروپایی است.
موسوی حجم سرمایه گذاری در منطقه آزاد اروند را ۱۰ هزار میلیارد 
ریال بیان کرد.به مساحت سه هزا رو 6۰۰ و سایت صنعتی آبادان به مساحت 
ماهی  پرورش  مزارع  به  هکتار   ۵۰۰ میزان  این  از  که  است  هکتار  ۲هزار 

اختصاص یافته است.
کل واحدهای تاسیس شده در سایت صنعتی منطقه آزاد اروند ۲66 واحد 

است که از این تعداد ۱۲8 واحد فعال و بقیه غیرفعال است.

تشریح اقدامات و فعالیتهای واحدهای زیر مجموعه اداره خدمات کارکنان ملی حفاری

1،715 میلیارد ریال به تولیدی های آبادان و خرمشهراختصاص یافت

شهرستان6روزنامهاخبار صنعت   چهارشنبه   27 تیر  1397    شماره  964 اخبار

مدیر امور آب و فاضلاب 
شهریار خبر داد: 

 احیاء و 
بهره برداری 
از دو حلقه 
چاه آب شرب

شهریار-نرگس اصلانی: دو حلقه چاه آب شرب در شهرک جعفریه 
و شهر امیریه شهرستان شهریار پس از احیاء مجدد وارد مدار بهره برداری 
شد.بهزاد اسدی با اعلام این خبر گفت: با توجه به پیش بینی سازمان 
هواشناسی  مبنی بر افزایش گرما در فصل تابستان، این امور برای تامین 
آب شرب پایدار و رفع حوادث شبکه توزیع، و به منظور ارائه خدمات مطلوب 
به شهروندان، تدابیر لازم را اتخاذ نموده است .وی افزود: طی هفته گذشته، 
همزمان با تشدید ناگهانی گرما و افزایش مصرف آب دو حلقه چاه در شهرک 
جعفریه و شهر امیریه بعلت خرابی الکترو پمپ شناور، بصورت موقت از مدار 
بهره برداری و استحصال آب خارج شد ، که با حضور عوامل اجرایی و بهره 

برداری، عملیات تعمیر و بازسازی در کوتاه ترین زمان و بدون قطع آب 
شرب شهروندان انجام و چاه های مذکور مجدداً وارد مدار بهره برداری 
شدند.   مدیر امور آب وفاضلاب شهرستان شهریار خاطر نشان کرد: 
کاهش بارندگی ها طی سنوات گذشته موجب کاهش آبدهی چاهها 
در دشت شهرستان شهریار شده است و با آغاز فصل تابستان و شروع 
فعالیت کولرهای آبی تقاضا برای مصرف نیز افزایش یافته، که در صورت 
مصارف غیر ضروری شبکه های توزیع آبرسانی با کسری و کمبود آب 
مواجه و در اکثر مواقع چاه به لحاظ فنی دچار مشکل شده و بعضاً آب 

شرب مناطق تحت پوشش با افت و یا قطع آب مواجه می شود.


